
 

KRAJEVNA SKUPNOST KROMBERK - LOKE 
Kromberk, Ulica Vinka Vodopivca 90 
5000 Nova Gorica 
 
Datum: 7. 12. 2020 

 

ZAPISNIK  

12. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Kromberk - Loke, ki je potekala dne 7. 12. 2020, s 
pričetkom ob 18. uri, v Domu Kulture v Kromberku. 

Prisotni: Marko Brezavšček, Žarko Leban, Sonja Maras Gruntar, Meta Mačus, Damijan 
Winkler 

Odsotni: Robert Golob, Janez Cuznar, Aleš Pavlin, Urška Ščuka Buršič 

 

Dnevni red: 

1. Ureditev spletne strani (Lucija Cej Zavrtanik) 
2. Pregled realizacije sklepov 11. seje (Žarko Leban) 
3. Obravnava predlogov participativnega proračuna MONG 2020 – 2022 (Sonja Maras 

Gruntar) 
4. Obdaritev starejših občanov (Damijan Winkler) 
5. Ureditev poti Pod Škabrijelom (Meta Mačus) 
6. Vlaganja finančnih sredstev v tekočem letu (Žarko Leban) 
7. Razno 

 
 
Ad1: 
Uvodoma se je seje udeležila Lucija Cej Zavrtanik, ki je predstavila njene zamisli v zvezi z 
urejanjem spletne strani. 
Sklep: Preveri se možnost sklenitve pogodbe z imenovano. 
 
Ad2: 
Pregledana je bila realizacija sklepov 11. seje. 
Sklep: Nerealizirane sklepe se ponovno obravnava na naslednji seji. 
 
Ad3: 
Obravnavani so bili predlogi participativnega proračuna MONG 2020 – 2022. 
Sklep: Vsak član sveta poda za svoje območje vsaj en predlog, katerega pošlje na 
Mestno občino Nova Gorica, KS pa v vednost. 
 
Ad4: 
Povedano je bilo, da se bo kot vsako leto tudi ob koncu leta 2020 obdarilo krajane KS Krom-
berk – Loke starejše od 80 let. 
Sklep: Med 20.12. in 30.12. se obišče vse starostnike 80+ in se jim izroči darilno vrečko. 
 
Ad5: 
Predstavljena je bila problematika poti Pod Škabrijelom. 
Sklep: Na Mestno občino Nova Gorica se poda predlog participativnega proračuna za 
ureditev odvodnjavanja na ulici Pod Škabrijelom. Ko bo odvodnjavanje urejeno KS 
poskrbi za ureditev poti do hiš. 
 
 
 



 

Ad6: 
Pregledana so bila vlaganja finančnih sredstev v tekočem letu.  
Ugotovljeno je bilo, da se je dobro gospodarilo in sredstva v okviru možnosti porabilo. 
 
Ad7:  
Prisotni so bili seznanjeni s prejeto in oddano pošto. 
 
Obravnavana je bila prošnja krajanke za denarno pomoč. 
Sklep: KS nima razpoložljivih sredstev in ji žal ne more pomagati v denarni obliki. 
 
Obravnavano je bilo obvestilo MO Nova Gorica o vzpostavitvi javne wi-fi točke za okolico KS 
Kromberk - Loke. 
Sklep: Ponudba Telekoma je ugodnejša, zato se paket posodobi. 
 
Povedano je bilo, da za pretekli mesec izvajalec ni izstavil računov za oddajanje prostorov 
Doma Kulture v najem. 
 
Marko Brezavšček je dobil zadolžitev, da do naslednje seje uredi vso predvideno 
dokumentacijo v zvezi z Domom Kulture. 
 
Dogovorjeno je bilo, da se izvajalca elektorazsvetljave na športnem igrišču zaprosi za dostavo 
manjkajoče dokumentacije. 
 
 

 

Seja zaključena ob 20.00 uri. 

  

 

Predsednik sveta KS Kromberk - Loke 
Žarko Leban l. r. 


